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Холандија показује више разумевања по питању приближавања Србије ЕУ, рекао
известилац Европског парламента за Србију Јелко Кацин. Они сваким даном све више
разумеју да укопавање у властите позиције не води далеко, оценио Кацин.

  

Досадашњи известилац Европског парламента за Србију, Јелко Кацин, коме ће,
највероватније, ускоро бити додељен нови мандат, изјавио је да Холандија показује више
разумевања по питању приближавања наше земље Европској унији.

  

Наводећи да је у контакту с холандским колегама, Кацин је, у интервјуу новосадском
"Дневнику", изнео лични утисак да "сваким даном они све више разумеју да укопавање у
властите позиције не води далеко".

  

"Зато је потребно да из Србије буде што више позитивних сигнала и вести, јер ће то
произвести позитивне сигнале на холандској страни", указао је известилац Европског
парламента.

  

Кацин је рекао да ће најновији извештај Парламента о Србији бити спреман до октобра,
а то је први корак да се крене у усвајање резолуције о нашој земљи.

  

Према његовом мишљењу, проблем држава Западног Балкана је то што саме одређују
динамику свог приближавања ЕУ, а "Србија је још увек замрзнута".

  

"Чекамо следећу прилику да покренемо ствари, а то је извештај Сержа Брамерца Савету
безбедости УН у децембру, односно колико ће тај извештај створити услове да
парламенти појединих држава, а пре свега Холандије, дају зелено светло за почетак
ратификације ССП-а и примену прелазног споразума са Србијом", рекао је Кацин.

  

Упитан да ли очекује проблеме у будућем раду пошто је био мета критика појединих
представника српске власти, Кацин је одговорио да ће се његов рад, као и до сада,
темељити на чињеницама и да ће сарађивати са "свим релевантним представницима
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политичког живота и грађанског друштва у Србији".
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